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教育背景

西北政法大学法学学士，中国人民公安大学法律硕士。

 

专业经历

王正宇律师曾任职于某特大型综合建设集团（央企）法务

部，熟悉建设工程规划、勘察、设计、施工、监理、运

营、维护和投融资完整的产业链。执业后加入北京市京师

律师事务所，后成为合伙人、京师刑委会委员、刑委会无

罪辩护研究中心研究员，长期从事与建设工程、金融、公

司法人治理、房地产行业有关的诉讼、仲裁及常年法律顾

问工作。现为北京市海勤律师事务所合伙人，朝阳律协行

发委员会委员，首都经济贸易大学法学院兼职硕士生导

师。

执行领域及专长

王正宇律师执业期间，主要从事民商事诉讼、仲裁、常年

法律顾问业务。在常年法律顾问业务方面，凭借认真负责

的工作态度和卓有成效的工作质量，在公司法人治理、合

同管理、日常法律风险防控等方面为客户提供优质的法律

服务，致力于提升客户公司管理质量，为客户防范法律风

险。

在民商事诉讼及仲裁案件方面，具有较为丰富的经验，代

理案件类型包括房屋租赁合同纠纷、物权纠纷、建设工程

施工合同纠纷等，为当事人提供专业、优质、高效的法律

服务，最大程度保护当事人的利益，受到委托人的一致好

评。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor of Law, Northwestern University of Political Science 
and Law. Master of Law, People's Public Security University of 
China.

Professional Experience
Mr. Wang worked in the legal department of a large integrated 
construction group (central enterprise). He is familiar with the 
complete industry chain of construction project planning, survey, 
design, construction, supervision, operation, maintenance and 
investment and financing. After practicing law, he joined Beijing 
JINGSH Law Firm and later became a partner, a member of the 
Criminal Committee of JINGSH, and a researcher of the 
Research Center for Innocence Defense of the Criminal 
Committee. He has long been engaged in litigation, arbitration 
and permanent legal counsel related to construction engineering, 
finance, corporate governance and real estate industries. 
Currently, he is a partner of Beijing Highking Law Firm, a 
member of Chaoyang Law Association, and a part-time master's 
tutor of the Law School of Capital University of Economics and 
Business.

Practice Areas
During his practice, Mr. Wang is mainly engaged in civil and 
commercial litigation, arbitration, and permanent legal counsel.
With his conscientious attitude and effective work quality, he 
provides clients with quality legal services in corporate 
governance, contract management and daily legal risk prevention 
and control. At the same time, he is committed to improving the 
quality of management of clients' companies and preventing legal 
risks for them. He has rich experience in civil and commercial 
litigation and arbitration cases. The types of cases he represents 
include housing lease contract disputes, property rights disputes, 
construction project construction contract disputes, etc. He 
provides professional, high-quality, and efficient legal services to 
protect the interests of his clients to the greatest extent and is well 
received by his clients.

Language Skills
Mandarin and English


